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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1653 Besked om att enklare ställa av och på husbilar

Jag har tidigare ställt en fråga om möjligheten att enklare och för kortare tid 
ställa av och på husbilar. Husbilar skiljer sig från andra lätta fordon då de 
nästan uteslutande används som fritidsfordon och inte körs så många mil. 
Regeringen har instämt i att detta bör beaktas i skattelagstiftningen och har 
därför gett Skatteverket i uppdrag att utreda förmånligare och mer flexibla 
villkor för återbetalning av skatt för husbilar i samband med att de ställs av. 
Skatteverket har redovisat sitt uppdrag som varit ute på remiss. Svaret på min 
tidigare fråga var att ärendet bereds inom regeringskansliet. 

Husbilsbranschen jobbar med lång framförhållning. För företagen är det därför 
viktigt att få ett beslut och tydliga besked om vad som gäller och från när det 
ska gälla. Nu har ytterligare tid funnits för beredning och frågan är vad det blir 
för besked. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Ska förenklad och förkortad möjlighet att ställa av och på husbilar genomföras, 
och när ska detta träda i kraft?

………………………………………

Annika Qarlsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-24
Besvaras senast
2020-07-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


